 
鑑於外國人飲食與本國人有差異性，為使其飲食獲得應有尊重，對其伙食有自主權，特就其伙食之選擇給予相當決定權，以照顧其飲食。
Seeing that foreigner's food and drink and native country have difference nature, in order to make food and drink got and should be respected, have the autonomy to its mess, is specially analogous to the power to make decision on the choice of its mess, in order to look after food and drink.
廚房、餐廳的整潔與衛生，攸關外國人健康，應指派專人巡檢，作成紀錄，不僅可加強環境整潔，確保外國人生活環境衛生安全，更可以讓外國人安心飲食。
Kitchen, the neat and hygiene of the restaurant, to concern foreigner’s health, should appoint the special messenger to patrol and examine, note down, can not merely strengthen the environment neatly, guarantee foreigner's life environmental sanitation's security, can let foreigners settle down the food and drink even more.
住宿安全為生活起居之基本要素，除應有建築物使用執照外，宿舍設置應符合本國之消防安全標準，以確保外國人住宿安全，使其有適當的生活空間，維持一定生活品質。

It is a basic key element of life that accommodation is safe, the building uses the license except there should be accord with the national fire control safety standard that the dormitory is set up, so as to ensure foreigners get accommodation safely, make it have proper living space, maintain certain quality of the life.
為加強兩性平等，依性別妥為分隔生活環境，以保護外國人個人隱私。

In order to strengthen the two sexes equally, separate the living environment properly in accordance with the sex, in order to protect foreigner's individual privacy.
若外國人對管理規則、伙食或住宿有任何意見或建議，可透過管理人員向公司反映，以確保自身在台工作權益。

If foreigners have any opinions or suggestions in managing the rule, mess or accommodation, can reflect through administrative staff to company, is it work rights and interests in Taiwan while being one's own to so as to ensure.

傳豐機械電器工業股份有限公司
申訴電話:261-1178







公   告


ANNOUNCEMENT











